

التاريخ: 2023/05/11 موليخ: 2023/05/11

## Letter of Recommendation

## خطاب توصية

## Subject: Nomination of External Auditors - Audit Committee Recommendation

## الموضوع/ تعيين المراجع الخارجى - توصية لجنة المراجعة

For the need of Alamar Foods Company (the "Company") to proceed with the review of the second and third quarters and annually of the fiscal year 2023, and the first quarter of the fiscal year 2024, the Audit Committee reviewed the below proposals submitted by audit firms:

إشارة إلى حاجة شركة الآمار الغذائية ("**الشركة**") لمراجعة القوائم المالية في الربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2023م، والربع الأول من العام المالي 2024م، راجعت لجنة المراجعة العروض أدناه المقدمة من شركات التدقيق والمراجعة المالية:

- 1- KPMG for Professional Services with a fee amounted to 845,000 Saudi Riyals.
- 2- Dr. Mohamed Al Amri and Co., Chartered Accountants, with a fee amounted to 1,025,000 Saudi Rivals.
- 3- PricewaterhouseCoopers, Chartered Accountants with a fee amounted to 940,000 Saudi Riyals.
- 1- شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية بقيمة إتعاب وقدرها 845,000 ريال سعودي.
  2- شركة الدكتور محمد العمري وشركاه محاسبون قانونيون بقيمة إتعاب وقدرها 1,025,000 ريال
- سعود.ي. 3- شركة برايس وترهاوس كوبرز - محاسبون قانونيون بقيمة إتعاب وقدرها 940,000 ريال سعودي.

and a recommendation was issued by the Audit Committee to appoint the following audit firms as external auditors for the company's accounts for the second and third quarters and annually of the fiscal year 2023, and the first quarter of the fiscal year 2024.

وصدرت توصية من لجنة المراجعة بتعيين شركات التدقيق التالية كمراجعين خارجيين لحسابات الشركة لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2023م، والربع الأول من العام المالي 2024م.

Audit Committee recommendation: The Audit Committee recommends appointing KPMG for Professional Services or PricewaterhouseCoopers, Chartered Accountants as external auditor. This is for examining and reviewing the financial statements for the second and third quarters and annually of the fiscal year 2023, and the first quarter of the fiscal year 2024, This recommendation shall be submitted to the Board of Directors and the General Assembly for approval.

توصية لجنة المراجعة: توصي لجنة المراجعة بتعيين شركة كي بي ام جي للاستشارات المهنية أو شركة برايس وترهاوس كوبرز - محاسبون قانونيون كمدقق خارجي، وذلك لفحص ومراجعة البيانات المالية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2023م، والربع الأول من العام المالي 2024م، وترفع هذه التوصية إلى مجلس الإدارة والجمعية العامة لعتمادها.

الاسم: فيصل السقاف Name: Faisal AlSaggaf

الاسم: سيلفانو سالا تيشيات Name: Silvano Sala Tesciat

Name: Silvio de Girolamo الاسم: سيلفيو دي جيرولامو الاسم: سيلفيو دي جيرولامو